



Dear Geer Park Families:

Our school is about to take part in a special, school-wide shared reading event. Every child will receive a copy of the same book and we will be reading it together at school over the next few weeks. Your child will receive a copy of our book on Tuesday, February 14, 2023. Most children will keep the book at school until we have finished our school-wide read aloud.

With this program, we aim to build a Community of Readers at Geer Park. Everyone – students, teachers, and even administrative staff – will all be following along together.

Additionally, your child will be participating in a variety of activities to encourage and reward attentive listening. You will soon find that your child will take pride in knowing and anticipating the details of the story.

This is a novel program in which children of all grade levels will be listening to the same book. Strange or daring as that may seem, it actually makes sound educational sense. Reading professionals recommend reading material out loud that is beyond a child's own reading level. We also believe that you can and should continue reading chapter books with your older children, even when they are able to read by themselves. We have selected a title that can be followed and understood and enjoyed by younger students, but will still captivate and stimulate older children.

Once we finish our school-wide read aloud and send the book home with your child, please consider rereading the book at home as a family. Reading aloud at home is valuable because it better prepares your child to be an effective reader, and it is also a fun, worthwhile family activity.

I know that you'll enjoy this special reading time with your children. When a whole school reads a book, there's a lot to talk about! With your help, we can build a Community of Readers at Geer Park.

Geer Park English Language Arts Committee



عائلات جير بارك الأعزاء:

مدرستنا على وشك المشاركة في حدث قراءة مشتركة خاصة على مستوى المدرسة. يحصل كل طفل على نسخة من نفس الكتاب و سنقرأه معاً في المدرسة خلال الأسابيع القليلة القادمة. سيحصل طفلك على نسخة من كتابنا يوم الثلاثاء الموافق 14 فبراير 2023. سيحتفظ معظم الأطفال بالكتاب في المدرسة حتى ننتهي من قراءته على مستوى المدرسة.

مع هذا البرنامج ، نهدف إلى بناء مجتمع من القراء في جير بارك. الجميع - الطلاب والمعلمين وحتى الموظفين الإداريين - سنقرأ معاً.

بالإضافة إلى ذلك ، سيشارك طفلك في مجموعة متنوعة من الأنشطة تشجيع ومكافأة الاستماع. ستجد قريباً أن طفلك سيفخر بمعرفة تفاصيل القصة وتوقعها.

هذا برنامج جديد يستمع فيه الأطفال من جميع المراحل الدراسية إلى نفس الكتاب. قد يبدو هذا غريباً أو جريباً ، فهو في الواقع منطقي من الناحية التعليمية. يوصي محترفو القراءة بقراءة المواد بصوت عالٍ تتجاوز مستوى القراءة الخاص بالطفل. نعتقد أيضاً أنه يمكنك ويجب عليك مواصلة قراءة كتب الفصول مع أطفالك الأكبر سناً ، حتى عندما يكونون قادرين على القراءة بأنفسهم. لقد اخترنا عنواناً يمكن للطلاب الأصغر سناً اتباعه وفهمه والاستمتاع به ، ولكنه سيظل يأسر الأطفال الأكبر سناً ويحفزهم.

بمجرد الانتهاء من القراءة على مستوى المدرسة بصوت عالٍ وإرسال الكتاب إلى المنزل مع طفلك ، يرجى التفكير في قراءة الكتاب في المنزل كعائلة. تعتبر القراءة بصوت عالٍ في المنزل ذات قيمة لأنها تهيئ طفلك بشكل أفضل ليكون قارئاً فعالاً ، كما أنها نشاط عائلي ممتع وجدير بالاهتمام.

أعلم أنك ستستمتع بوقت القراءة الخاص هذا مع أطفالك . عندما تقرأ المدرسة بأكملها كتاباً ، هناك الكثير لتتحدث عنه! بمساعدتك ، يمكننا بناء مجتمع القراء في جير بارك.

لجنة فنون اللغة الإنجليزية في جير بارك